
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Jana Dobrzyñskiego

na 78. posiedzeniu Senatu
w dniu 9 czerwca 2011 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra sprawiedliwoœci Krzysztofa Kwiatkowskiego

Szanowny Panie Ministrze!
S¹d Pracy – IV Wydzia³ Pracy przy S¹dzie Rejonowym w Zambrowie obejmuje swoj¹ w³aœciwoœci¹

miejscow¹ obszary nale¿¹ce do w³aœciwoœci S¹du Rejonowego w Zambrowie oraz S¹du Rejonowego
w Wysokiem Mazowieckiem. Plany jego likwidacji spotka³y siê z wyraŸnym sprzeciwem mieszkañców,
gdy¿ mo¿e to spowodowaæ znaczne ograniczenie dostêpu obywateli do s¹du. Niektórzy pracownicy, aby
dochodziæ roszczeñ, bêd¹ zmuszeni doje¿d¿aæ do najbli¿szego s¹du nawet 100 km (np. mieszkañcy
gmin Ciechanowiec, Klukowo, Soko³y, Zawady).

Dlatego te¿ zwracam siê do Pana Ministra z proœb¹ o udzielenie odpowiedzi na nastêpuj¹ce pytania.
1. Czy zapad³a ju¿ ostateczna decyzja dotycz¹ca likwidacji S¹du Pracy – IV Wydzia³u Pracy przy

S¹dzie Rejonowym w Zambrowie?
2. Jakim kryterium kierowano siê podczas podejmowania decyzji o zniesieniu wydzia³ów pracy przy

s¹dach rejonowych? Czy jedynym kryterium by³a tutaj etatyzacja?

Z powa¿aniem
Jan Dobrzyñski




